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Dagsorden
Til stede:

Dagsorden
Punkt 0: Valg af referent, protokolførsel

Punkt 0.5: Evt. fastsættelse af næste bestyrelsesmøde

Punkt 1: Orientering (ikke aktiviteter)
Punkt 1.1: Folkestedet (v. Emilie)
Punkt 1.2: We Want You! (v. Emilie)
Punkt 1.3: ÅUF (v. Mika)
Punkt 1.4: Bifrost (v. Tobias)
Punkt 1.5: Børneudvalget (v. Emilie)
Punkt 1.6: Fondsøgning (v. Ann)
Punkt 1.7: Andet nyt?

Punkt 1.7.1: Orientering fra Bifrost GF (v. Ann)

Punkt 2: Økonomi (v. Ann)
Punkt 2.1: Status
Punkt 2.2: Nye medlemmer
Punkt 2.3: Forløbig status på årsregnskabet
Punkt 2.4: Foreslået budget 2023

Punkt 3: Indkomne forslag fra medlemmer (v. Mika)

Punkt 4: Status på foreningens aktiviteter
Punkt 4.1: Aarhus ved Midnat (v. Emilie)
Punkt 4.2: Den Magiske Skole Aarhus (v. Mika)
Punkt 4.3: Biblioteksudvalget (v. Tobias)
Punkt 4.4: Legendarisk Filmaften i Aarhus (v. Ann)
Punkt 4.5: Åben Torsdag (v. Ann)
Punk 4.6: Voksenkampagne til Magisk Skole (v. Emilie)
Punkt 4.7: Karls Konfirmation (v. Mika)
Punkt 4.8: Hunger & Ligdans (v. Tobias)
Punkt 4.9: Blod & Begær (v. Ann)
Punkt 4.10: Intro til Figurspil (v. Tobias)
Punkt 4.11: Nye initiativer?

Punkt 4.12.1: Anarkhia (v. Ann)
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Punkt 5: Evaluering af Jubilæum (v. Ann)

Punkt 6: Generalforsamling (v. Tobias)
Opdatering på generalforsamling

Punkt 7: Alkoholsnak? (v. Ann & Mika)
Forslag til alkoholpolitik efter snak i september.

Punkt x: Eventuelt.
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Referat
Til stede: Mika Larsen, Benjamin Borød, Ann Christensen, Emilie Ehlers, Freja Lunau (supplerer
ind for Tobias Nielsen, der ikke er til stede), Finian Westergaard (suppleant). Der er 5 stemmer
til stede.

Referat
Dagsorden
Punkt 0: Valg af referent, protokolførsel
Mika Larsen er på forhånd valgt som dirigent.
Ann Christensen stiller op som referent og vælges.
Der er ført protokol.

Punkt 0.5: Evt. fastsættelse af næste bestyrelsesmøde
Der fastsættes møde d. 12. januar kl. 18:30. Mødet vil være lukket, da det er det sidste
bestyrelsesmøde inden GF.

Punkt 1: Orientering (ikke aktiviteter)
Punkt 1.1: Folkestedet (v. Emilie)
Intet nyt.
Punkt 1.2: We Want You! (v. Emilie)
Der var møde igen for nyligt. De fortsætter med de fede debatoplæg.
Der er desværre blevet aflyst nogle af Rollespil på Naturmuseet arrangementerne, da
Aarhus Kommune skærer ned på kultur og nogle af medarbejderne, der samarbejdede
med WWY!, er blevet afskediget.
Kommer næste år til at arbejde mere sammen med Victory Point! (brætspilsklub, der
også opererer på Folkestedet)

Punkt 1.3: ÅUF (v. Mika)
Der er julefrokost på fredag, det glæder Mika sig til.

Punkt 1.4: Bifrost (v. Tobias)
Intet nyt (Tobias er ikke til stede).

Punkt 1.5: Børneudvalget (v. Emilie)
Intet nyt.

Punkt 1.6: Fondsøgning (v. Ann)
DUF er ved at blive afviklet. Vi har fået strakspuljen udbetalt, men venter på indkøb. Vi
fik afslag på EU-puljen til figurspil, og vi har søgt en Nordeapulje til Kreaworkshops
(symaskiner, tegnetablets mv), men har ikke fået svar endnu.
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Det kan være en god idé at søge transportgodtgørelse til indkøb med, når man søger til
projekter, der kræver bil for indkøb.

Punkt 1.7: Andet nyt?
Punkt 1.7.1: Orientering fra Bifrost GF (v. Ann)
Alt vi havde foreslået blev stemt igennem, dog med en ændring i
hensigtserklæringen. Tobias blev valgt ind som suppleant i HOB igen.
Ellers gik det rigtigt fint og smertefrit - der var god stemning hele vejen igennem.

Punkt 2: Økonomi (v. Ann)
Punkt 2.1: Status

Punkt 2.2: Nye medlemmer
Ingen nye medlemmer siden sidst.

Punkt 2.3: Foreløbig status på årsregnskabet
Ann gennemgår regnskabet foreløbigt. Regner med, at der vil være et overskud på
5.000 kr. i hovedforeningen, men det er meget et overslag, da der stadig mangler noget
omsætning her i december.

Punkt 2.4: Foreslået budget 2023
Kommer på næste bestyrelsesmøde.

Punkt 3: Indkomne forslag fra medlemmer (v. Mika)
Intet nyt, der ikke dækkes under punkt 4.12.

Punkt 4: Status på foreningens aktiviteter
Punkt 4.1: Aarhus ved Midnat (v. Emilie)
De er stadig i gang med at revidere. Der er pt. intet starttidspunkt. Det kommer, når det
kommer, og det glæder vi os til <3.

Punkt 4.2: Den Magiske Skole Aarhus (v. Mika)
Sidste spilgang i næste uge. Vi åbner op for tilmelding i midten af januar. Vi har stadig pt.
en cap på 40, men evaluerer på det til MSÅ camp d. 13.-15. januar - hvis det er muligt,
vil vi gerne kunne åbne op for flere!
MSÅ mangler stadig en fast ekstra bil, der vil kører til/fra spilgange.

Punkt 4.3: Biblioteksudvalget (v. Tobias)
Har fået indkøbt 3 DnD bøger. Vil gerne have flere penge i næste års budget.

Punkt 4.4: Legendarisk Filmaften i Aarhus (v. Ann)
Det bliver nok i april næste år. Der sker ting.
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Punkt 4.5: Åben Torsdag (v. Ann)
Vi har fået fremmødeskemaer ude i skabet, som skal tages frem og udfyldes til ÅT. Det
er som udgangspunkt den ansvarlige nøglegøgler, som også er ansvarlig for dette.
Sidste gang på torsdag, og vi starter igen i februar.

Punk 4.6: Voksenkampagne til Magisk Skole (v. Emilie)
Det kommer til at starte næste år - lige pt. arbejdes der på hjemmeside.

Punkt 4.7: Karls Konfirmation (v. Mika)
Sigter efter foråret næste år, men der er ikke sket så meget.

Punkt 4.8: Hunger & Ligdans (v. Tobias)
Venter på lokationsregning. Ellers er det færdigt.

Punkt 4.9: Blod & Begær (v. Ann)
Det er lidt på pause.

Punkt 4.10: Intro til Figurspil (v. Tobias)
Intet nyt (Tobias er her ikke).

Punkt 4.11: Nye initiativer?
Punkt 4.12.1: Anarkhia (v. Mika)
Vi har fået henvendelse fra Cecilie Rud, at hun gerne vil starte en
vampyrkampagne i foreningen i 2023.
Kampagnen omhandler anarkbevægelsen. Alle spiller unge.
1. lørdag i måneden fra maj (eller senere) 2023. Arrangeret af Cecilie Rud
Glasdam.
Ønsker ikke økonomisk støtte, men vil gerne have bankkonto + kort til at
afvikle kampagnen.
Bestyrelses stemmer om at give Cecilie Rud Glasdam fuldmagt til én af
foreningens bankkonto samt debetkort til at afvikle kampagnen Anarkhia.
Vi stiller krav om regnskab (som Cecilie kan få hjælp af foreningens
kasserer til) og medlemskab af foreningen så længe fuldmagten varer.
Det er enstemmigt vedtaget.

Emilie vælges som kontaktperson.

Det er bare mega fedt, at vi endelig får en voksenkampagne i foreningen
<3.

Punkt 4.12.2: Heksekampagne (v. Ann)
Liv Andersen og Henrik Olsen fra Odense vil gerne starte en
heksekampagne i vores forening. De mangler en lokation - kan vi hjælpe?
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Vi skal dog lige afsøge, om vi kan undgå sammenfald med vores andre
kampagner.

Mika vælges som kontaktperson.

Punkt 4.12.3: Tandland (v. Ann)
Finian vil gerne holde et rollespil næste år på Tværmarksvej, der handler
om at påkalde Tandmanden. Det er et scenarie om had, ritualer og det
grufulde møde med det guddommelige.
Finian søger 295,9 kr. til indkøb af props. Det går fra NIP i år.

Bestyrelsens godkender det.

Finian vælges som kontaktperson for sig selv.

Punkt 5: Evaluering af Jubilæum (v. Ann)
Økonomi: 1.396,51 kr. blev brugt.
Indkøb: I fremtiden ville det være smart at købe ind dagen før i stedet for på dagen.
Der var nogle forældre til stede - det var virkelig fedt, og det var rart at høre fra dem, at de
synes, at det virkede velorganiseret.
Meget kort tid til jubilæums-delen af jubilæet - vi ville nå rigtigt meget på 2,5 timer.
Skattejagten var en fest (hørt fra en af de unge deltagere).
Vi skulle have sendt invitationen ud på mail også i god tid, da ikke alle i foreningen har
Facebook.
Fedt, at der kom folk fra andre foreninger - det var så hyggeligt at hilse på dem.
Generelt var det rigtigt succesfuldt - og bestyrelsen vil rigtigt gerne opfordre til at holde et
jubilæum igen om 5 år.

Punkt 6: Generalforsamling (v. Mika)
Dato er fastlagt til d. 4. februar i vores lokaler på Tværmarksvej - Vi slår det op på facebook.
Deadline for første indkaldelse er d. 14. januar.

Punkt 7: Alkoholsnak? (v. Ann & Mika)
Forslag til alkoholpolitik efter snak i september.
Ann & Mika fremlægger arbejdet indtil videre - det er ikke helt færdigt. Der snakkes lidt frem og
tilbage - generelt er der god stemning for det, som Ann & Mika er kommet frem til. Ann & Mika
arbejder videre.
https://docs.google.com/document/d/1HVB-NDGUe1nrhGb66njhwTAMetY4xJk4ews8sSvbZxU/
edit

Punkt 8: Eventuelt.
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- Punkt 8.1.: Emilie vil gerne sige, at vi alle er dejlige. Mika vil gerne også sige, at Emilie
er dejlig. Og at maden smagte godt.
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